

**ADDITIONAL AGREEMENT No 2.** dated 21.11.2013 to Contract No.2011/17 of 02.08.2011.

Procurement Identification No. LU 2011/17/ERDF.  
Registration of Poltava Quartz Glass Plant: No. 14/2011.

1. Institute of Solid State Physics of the University of Latvia, legal address: Kengaraga street 8, Riga, LV-1063, hereinafter – the Contracting Authority, in the person of Mr. Andris Šternbergs, Director on the one side, and “Poltava factory of quartz glass” Ltd., legal address Zavodskaya str. 3, 36007, г. Poltava, Ukraine, hereinafter – the Contractor, in the person of Mr. Igor Sergienko Director on the other side  
Agreed about the following:

1. Contract clause 1.2. adopt the following wording:

The Contract price is 125038.00 Euro (one hundred twenty five thousands and thirty eight Euro), including all the expenses, taxes and duties related to the performance with the Contract, excluding VAT.

2. In addition to the number of samples specified in the Contract, the Contractor shall supply to the Contracting Authority:

- Silicon prepared by reduction in induction furnace in volume of 3 (three) kg.

- samples of high purity (solar quality) Silicon in volume of 28 (twenty eight) kg.

3. Date of last delivery: 06 December 2013.

4. The rest conditions of the contract are invariable and parties confirm their duties by these conditions.

5. This addition comes into force from the moment of its signing.

The official language of the contract and additional agreements is English

**The Contracting Authority / Заказчик**

Institute of Solid State Physics of the University of Latvia  
Legal address: Kengaraga street 8, Riga, LV-1063, Latvia

**Contracting Authority (Заказчик):**

  
A. Šternbergs Seal

**ДОПОЛНИТЕЛЬНОЕ СОГЛАШЕНИЕ № 2.** от 21.11.2013г. к контракту No.2011/17 от 02.08.2011.

Идентификация закупки No. LU 2011/17/ERDF.  
Регистрация ООО "Полтавский завод кварцевого стекла" : No.14/2011.

1. Институт физики твердого тела Латвийского университета, юридический адрес: ул. Кенгарага 8, Рига LV-1063, Латвия – Заказчик, в лице директора г-на Андриса Штернберга с одной стороны и компания ООО "Полтавский завод кварцевого стекла", юридический адрес: ул. Заводская 3, 36007, г. Полтава, Украина - Исполнитель, в лице директора г-на Сергиенко Игоря Николаевича с другой стороны

Пришли к соглашению о нижеследующем:

1. Пункт Контракта 1.2. Принять в следующей редакции:

Стоимость контракта составляет 125038.00 Euro (Сто двадцать пять тысяч тридцать восемь Euro), включая все расходы, налоги и пошлины, связанные с исполнением Контракта, без НДС.

2. В дополнение к количеству образцов, указанному в Контракте, Исполнитель должен поставить Заказчику:

- Кремний, редуцированный в индукционной печи в количестве 3 (три) килограмма.

- Образцы кремния высокой чистоты (солнечного качества) в количестве 28 (двадцать восемь) килограмм.

3. Срок последней поставки: 6 декабря 2013 г.

4. Остальные условия договора остаются неизменными и стороны подтверждают по ним свои обязательства.

5. Данное дополнительное соглашение вступает в силу с момента его подписания.

Официальным языком договора и дополнительных соглашений является английский.

**Contractor / Исполнитель:**

ООО "Полтавский завод кварцевого стекла"  
Юридический адрес: ул. Заводская 3, 36007, г. Полтава, Украина  
Poltava Quartz Glass Plant, Ltd.  
Address: Zavodskaya str. 3, Poltava 36007, Ukraine

**Contractor (Исполнитель):**

  
И. Сергиенко Seal